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ACTA DE REUNIÓ DE L’ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DEL  
CLUB ESPORTIU LA SALLE BONANOVA 

Temporada 2022-2023 
 

DATA HORA LLOC 

16/02/2023 19.45h Auditori Escola La Salle 

Bonanova 
 

 

ORDRE DEL DIA: 
 

1. El Club en dades  
2. Informe i aprovació de la liquidació de l'exercici econòmic corresponent a la 

temporada 21/22 
3. Informe i aprovació del pressupost de l'exercici econòmic corresponent a la 

temporada 22/23 
4. Programa de patrocini i esponsorització 
5. Activitats i accions de Club realitzades i previstes.  

Activitats benèfiques o de caràcter social 
6. Precs i preguntes 
 

 
 

ASSISTENTS: S’acompanya la llista d’assistència a l’Assemblea en document adjunt. 
 

 

 
El President inicia l’Assemblea i dona la benvinguda a tots els assistents. Fa un resum 
dels quatre punts aprovats en l’Assemblea anterior i recorda que es dona com a 
llegida perquè consta a disposició dels socis i penjada a la web del Club (ACTA DE 

LA REUNION DEL CLUB ESPORTIU LA SALLE BONANOVA 

(clubsallebonanova.com)). 

 

* S’aprova l’acta de l’assemblea anterior per 12 vots a favor, 0 vots en contra i 
5 abstencions. 

 

 
1. El Club en dades:  

 
• 979 esportistes: 127 a Voleibol, 270 a Bàsquet, 127 a Hoquei, 167 a Handbol, 27 

a Gimnàstica Rítmica i 261 a Futbol. 

https://clubsallebonanova.com/wp-content/uploads/2023/02/Acta-Assemblea-Gral-CELSB-24_02_22.pdf
https://clubsallebonanova.com/wp-content/uploads/2023/02/Acta-Assemblea-Gral-CELSB-24_02_22.pdf
https://clubsallebonanova.com/wp-content/uploads/2023/02/Acta-Assemblea-Gral-CELSB-24_02_22.pdf
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• 68 entrenadors: 11 de Voleibol, 19 de Bàsquet, 9 de Hoquei, 10 de Handbol, 4 
de Gimnàstica Rítmica i 15 de Futbol. 
 

• Equips: 24 de Bàsquet, 16 de Futbol, 4 grups de Gimnàstica Rítmica, 13 equips 
de Handbol, 15 de Hoquei i 11 de Voleibol. 
 

• El Club també gestiona els monitors de les activitats extraescolars que ofereix 
l’escola als seus alumnes. Actualment hi ha 514 nens que fan extraescolars 
esportives fins a 2n de primària. A partir de 3er de primària, passen a ser 
esportistes del Club.  
 
 

 

2. Informe i aprovació de la liquidació de l'exercici econòmic corresponent 
a la temporada 21/22: 
 
Gonzalo Rocafort, Tresorer del Club, passa a explicar el BALANÇ DE SITUACIÓ, que 
també està penjat a la web del Club per a consulta de tots els socis (INFORME 

NUMÈRIC (clubsallebonanova.com) 
 

 
 

https://clubsallebonanova.com/wp-content/uploads/2023/02/INFORME-NUMERIC-BALANC-SITUACIO-21_22.pdf
https://clubsallebonanova.com/wp-content/uploads/2023/02/INFORME-NUMERIC-BALANC-SITUACIO-21_22.pdf
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Així mateix, presenta els RESULTATS DE LA TEMPORADA 2021/2022, que també son 
penjats a la web (INFORME NUMÈRIC (clubsallebonanova.com) 

 

 
 

➢ A pregunta d’una sòcia, el Tresorer explica que el superàvit s’aplica a reserves, ja 
que el Club és una entitat sense ànim de lucre. 

➢ Respecte a les despeses financeres, comenta que són essencialment despeses 
bancàries, generades pel retornament de rebuts. S’està negociant contínuament 
amb les entitats bancàries per minorar aquesta despesa.  

➢ Pel que fa els 19.000€ d’assessoria i consultoria, això correspon a la Gestoria 
laboral, elaboració de nòmines dels treballadors del Club. 

 
 

* S’aprova la liquidació de l'exercici econòmic corresponent a la temporada 
21/22 per 19 vots a favor, 0 vots en contra i 2 abstencions. 

 
 
 
 
 

3. Informe i aprovació del pressupost de l'exercici econòmic corresponent 
a la temporada 22/23: 

https://clubsallebonanova.com/wp-content/uploads/2023/02/INFORME-NUMERIC-TANCAMENT-TEMP-21_22-1.pdf
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➢ L’augment del preu del lloguer del Poliesportiu es justifica per les restriccions 
horàries que es van haver d’aplicar durant l’any 2021 pel COVID. Hi ha un 
increment del 3% respecte a la temporada 21/22.  

➢ Una sòcia pregunta per la baixada de salari dels entrenadors de Bàsquet. En 
realitat no és així, el que passa és que actualment el programa PlayOff permet 
discriminar els ingressos per salari d’entrenador dels ingressos per monitoratge 
d’Escoleta (extraescolars) en la imputació de la despesa, cosa que n’ s’havia 
pogut fer fins ara.   

 

 

* S’aprova el pressupost de l'exercici econòmic corresponent a la temporada 
22/23 per 17 vots a favor, 0 vots en contra i 7 abstencions. 

 
En aquest punt, el President explica que, tal i com es va establir en la darrera modificació 
dels Estatuts del Club, la temporada 2023/2024 serà de l’1 de juliol fins el 30 de juny, 
així per exemple els ingressos per la ½ quota d’inscripció computaran en la temporada 
corresponent i no en la temporada anterior. 
 

 

 

4. Ratificació del Sr. Miguel Bonet com a membre de la Junta: 
 
Miguel Bonet ha susbtituit a Josep Ma. Fusté com a President de l’AMPA, i per tant cal 
ratificar el seu càrrec de vocal de la Junta. 
 
 

* Es ratifica el càrrec del Sr. Miguel Bonet com a vocal de la Junta per 17 vots a 
favor, 0 vots en contra i 7 abstencions. 
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5. Programa de patrocini i esponsorització:   
 
Hem endegat un programa de patrocini esportiu pensat per a esponsoritzar equips i/o 
seccions. Ja s’ha aconseguit un patrocini per a un equip de Futbol, un altre per a la secció 
de Handbol, i un patrocini específic per al Sènior de Handbol, que està jugant en la divisió 
nacional i que té unes despeses bastant superiors als equips que juguen en categories 
catalanes. 
Es tornarà a fer difusió d’aquest Programa, i la intenció és que la gent s’animi a 
patrocinar equips del Club. 
 

➢ Aquí es planteja la possibilitat de que la samarreta sigui gratuïta o molt més 
barata quan l’equip està patrocinat. El President aclareix que el Patrocini es 
contempla en global, ha de revertir en el Club, no només en un equip patrocinat. 
I el Club és propietari de 120 samarretes per a situacions excepcionals i evitar 
que algú hagi de pagar doble samarreta (si per exemple el jugador creix i ha de 
comprar una altra samarreta).  

➢ Es comenta també que un incentiu per a que els pares busquin patrocinador seria 
que l’equip dels seus fills se’n pogués beneficiar. Des del Club l’objectiu és que el 
Patrocini reverteixi en el Club i en conseqüència reverteixi en les famílies, en la 
millora del Club. L’ideal seria un patrocinador per secció o un patrocinador de 
tot el Club, però com no és possible, s’ha pensat aquesta fórmula per a fer-lo 
atractiu. 

➢ Del que es va pressupostar com a patrocinis (71.000€), actualment només hi ha 
10.000€ que no s’han pogut assignar, i s’ha recaptat el 100% en el Handbol 
Sènior.    

 

 
 

6. Activitats i accions del Club:  
 

• Tornejos en els quals hem participat:  
 

- Futbol: Pirineus Cup 
- Bàsquet i Vòlei: TIM Andorra 
- Vòlei: Mare Nostrum Cup  
 
 

• Activitats internes:  
 

- Campus de Hoquei 
- Sopar de final de temporada 
- Nadal actiu 
- Convivències La Salle Bonanova (Gimcana Handbol i Esport de Pares) 
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- Torneig 3x3 de Bàsquet 
- Partit benèfic de Handbol (en benefici de Finestra Oberta) 
- Jornades de tecnificació 
- Portes obertes futbol femení 

 
➢ (El marge és d’un 5/10% com a màxim) 

 

6. Precs i preguntes: 
 

➢ Sobre les preguntes rebudes anteriorment per escrit, algunes ja han estat 
comentades (patrocinadors, marge de les activitats, formació dels 
entrenadors -ja està pressupostada i es va fer un stage d’entrenadors i una 
activitat de primers auxilis-, l’increment del cost del Poliesportiu). 

 
o El pàrking: no correspon al Club perquè pertany a un altra entitat, però 

els traslladarem si pot ser més barat per als socis. 
o Instal·lacions: la intenció és, si aconseguim més beneficis, ajudar a 

l’escola a millorar les instal·lacions.  
 

➢ No s’entén perquè els jugadors de bàsquet no tenen accés als vestuaris a la 
Pista de Sant Salvador, quan els jugadors de futbol tenen bones instal·lacions. 
Seguirem insistint a l’escola, com ho fem en cada Junta Directiva. Sabem que 
l’escola té un pla d’inversió per a fer millores a les instal·lacions. Es demana 
un tractament equitatiu entre les seccions, i que si no hi ha suficients vestuaris 
per a tots, que l’ús sigui rotatiu. Sorprèn aquest concepte de club esportiu en 
el qual no et puguis dutxar quan acabis de fer esport. 
 

➢ Sobre els 3.000€ gastats en Farmaciola, sorprèn aquesta partida perquè un 
nen de primària es va fer mal en un entrenament i es va dir als pares que se 
l’enduguessin a l’hospital perquè aquí no hi havia res per fer cures i ningú en 
sabia. Ho esbrinarem i ho solucionarem, perquè no pot ser que hi hagi 
equips sense farmaciola. 

 
➢ Sobre les equipacions “suposadament obligatòries” que tots els jugadors han 

de tenir: no tothom les porta i volem poder tornar la motxilla perquè no ens 
agrada i no la farem servir. En Assemblea es va aprovar que la equipació fos 
obligatòria per una qüestió d’imatge, ara estem treballant en comprovar qui 
va equipat o no. Si a la gent que no la porta no els passa res, sempre hi haurà 
gent que anirà com vulgui. Hem donat un marge perquè hi ha hagut 
problemes de terminis en les entregues, però aviat es prendran mesures 
contra qui no vagi equipat degudament.  
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➢ Queixa general del baix nivell dels entrenadors de bàsquet: i si a sobre es 

pretén que siguin ells qui persegueixin als jugadors per a que vagin ben 
equipats, ens quedarem sense, perquè hi ha bastant gent cremada amb 
aquest tema. S’hauria de crear cantera d’entrenadors i invertir més en 
formació. És un dels reptes més importants que tenim i hi posarem tots els 
mitjans possibles. 

 
➢ La gent no ve a les assemblees perquè tenen la sensació que no canvia res. El 

que volem és que la gent vingui, participi i s’impliqui en la gestió del Club 
perquè el Club som tots.  

 
➢ Fa unes setmanes e va lesionar un jugador de handbol al Poliesportiu i el vam 

haver d’evacuar en braços perquè no hi ha camilla, ho vam comentar a en 
Marc, el coordinador: ja hem adquirit una camilla i és a la cabina del 
Poliesportiu. 

 
➢ Carlos de Salvador, expresident el Club durant molts anys, comenta que tots 

aquests temes es tracten des de fa molt de temps i que son temes 
estructurals. Tant la Junta com la Direcció Tècnica treballa amb els mitjans 
de què disposa, fa anys que duren les queixes sobre les instal·lacions però 
hem vist fer grans inversions en les instal·lacions. El que s’ha de fer és agrair 
a la Junta, a la Direcció i a l’Escola que tinguem un dels millors clubs que hi 
ha a Barcelona i a Catalunya, en número de esportistes. I si tenim aquest gran 
número d’esportistes és perquè alguna cosa es fa bé. La nostra intenció és 
seguir millorant dia a dia.  

 
 

 

I sense més temes a tractar, agraint molt la presència dels assistents, s’aixeca la 
sessió a les 21.30h. 
 

 

 

Carlos Pi         Emma Canela 
President         Secretària 


